
  

  
Protokoll fra styremøte nr. 06/16 – Østfold Travforbund  
Tid: torsdag 11.08.2016 kl. 19.00-21.30  

Sted: Ole Ødegaard, Skiptvet  

 Tilstede: Ole Ødegaard, Sven Olav Weberg, Sten Strandberg, Kristin F. Strøm, Geir A. Kristofferstuen 

og Elin Kristin Nilsen  
 

Dagsorden  
1. Protokoll 16.06.2016  
2. Referatsaker 
3. Strategi Momarken 
4. ØT-Høstkonferanse 24.09.-16 
5. Travgalla 
6. Eventuelt  

 

1/Protokoll  
Referat fra St.m 16/6 ble godkjent og signert  

  

2/Referatsaker  
a. Forb.sekretær informerte om at 3 blomsterbuketter var delt ut siden forrige styremøte .        

-Svensk Derbyvinner Sten Strandberg –Svensk Kriterievinner Jan Roar Mjølnerød og 1.vara til 

styret Halldis Holm som har blitt mor. 

b. Forb.sekr. informerte om at ØT-styret har vedtatt å støtte opp om Ponniekvipasjen fra 

Østfold, som representerte Norge i Nordisk Mesterskap i Finland. KR.5000,- er overført. 

c. Kristin F. Strøm representerte Østfold den 22/6 – Dialogmøte i Hestesportens hus, og 

refererte derfra. 

 

3/Strategiplan Momarken  
ØT-styret utarbeidet 4 hovedpunkter til det langsiktige målet som er FLERE TRAVLØP. 

1.Rekruttering   2.Avl    3. Løpsavvikling   4. Øke samarbeidet med grensebaner i Sverige 

Sekretær sender punktene/utkastet til ØT-styret, som gir tilbakemeldinger – konklusjonen her blir  et 

innspill til MT-styrets strategiplan på Momarken.  

 

4/ØT-Høstkonferansen 24.09.2016  
Innkalling til samtlige styremedlemmer i de 15 tilsluttede travlagene i ØT. 

Gjester:  

DNT-styrets leder Svein Morten Buer 

DNT-organisasjonssjef og fungerende Generalsekretær Tore Kristiansen 

Daglig leder Momarken Knut Ekhaugen 

MT-styreleder Bjørn Ingar Strøm og øvrige styremedlemmer 

Mt-sport og markedssjef Kjeld Henning Sandem 

Sekretær Inger lund 

 



 

5/Travgalla  
Arrangeres den 11.februar 2017. Kristin & Kristin tar det første møtet med hotellet, omg.  

6/Eventuelt  
a. Til start! Avholdes som planlagt 10.10.2016 kl.18 på Momarken. 

b. Til start! Teorikurs arrangeres ikke den 19/9 

c. Ponnilisenskurs vil bli avholdt med 3 deltagere. 

d. Kvalitetsskjema i vekta er ennå ikke på plass – Ole etterlyser dette. 

e. Regnskapsfører informerte på nytt, det som ble lagt frem på styremøtet før ferien, da det er 

sådd tvil rundt halvårsresultatet vedr Ponniklubben. Kr.8993,- det ble forklart med at kr.5025,- 

av disse gikk til juleavslutningen 3.des 2015. Tar man resterende beløp og deler på antall 

klubbkvelder jan-juni blir det ca. 700. pr. klubbkveld. 

f. Geir Arne foreslo Robert tilbake i ØT-ponniutvalget – ØT-styret var ens om dette. 

 

 

 

11.08 2016  

Elin Kristin Nilsen  

forbundssekretær  

  

  

  

  


